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Referat af årsmøde d. 7. nov. 2023 i  
Danmarks Naturfredningsforening Fanø 
 

22 deltagere  

 

1. Valg af dirigent og referent 

Bestyrelsen foreslog Christina Løjtnant som dirigent.  

Christina Løjtnant blev valgt.  

 

Dirigenten konstaterede, at årsmødet var lovligt indkaldt.  

 

Bestyrelsen foreslog Monica Stoye som referent.  

Monica Stoye blev valgt.  

 

2. Bestyrelsens årsberetning 

Formand Britt Schak Hansen fremlagde bestyrelsens beretning.  

 

Årsmødet drøftede beretningen med vægt på følgende temaer: 

• Opbakning til DN Fanøs arbejde i forhold til hotelprojektet i Rindby 

• Fanø Kommunes procedurer i forhold til høringssvar 

• Bæredygtig turisme – hvor mange turister kan Fanø bære? 

• Bade- og gangstier – færdsel og biler på stranden 

(infrastrukturplanen) 

• Stranden som et dynamisk naturområde med strandeng og klitter 

 

3. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

• Tre bestyrelsesmedlemmer for tre år:  

o Britt Schak Hansen og Kim Fischer ønskede genvalg 

o Charlotte Ploug ønskede at træde ud af bestyrelsen 

o Carsten Krog tilbød sit kandidatur.  

o Britt Schak Hansen, Kim Fischer og Carsten Krog blev valgt.  

• To suppleanter for et år: 

o Bestyrelsen foreslog Anne Mette Ibsen og Anne Grete Aagaard. 

o Ingen yderligere kandidater. 

o Anne Mette Ibsen og Anne Grete Aagaard blev valgt.  

 

4. Forslag fra medlemmerne 

Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne.  

 

Drøftelsen af årsberetningen medførte et forslag til etablering af en 

arbejdsgruppe om bæredygtig turisme, der gerne skal række ud til 

Fællesskab Fanø. DN indkalder til et første arbejdsgruppemøde.  

 

5. Eventuelt 

Følgende emner blev nævnt:  

• Orientering om Fanø Natur. Der er 30.000 besøgende på 

hjemmesiden årligt. 

• Renovation. Sortering, spande og miljøstationer  

 

 


